
     Zápis z 35. jednání ZO Bory 24.2.2017 v 19 hod. 

Přítomni: Březka J., Křížová B., Kujalová J., Ing. Suková D., Mgr. Chalupa M., Láznička P., Vávra 

P, Mgr. ing. Slavíková M., Kotačka L., Špaček M., 

Omluveni: MVDr. Marková R., Ing. Dostálová L., Příhodová P., Mgr. Eliáš F., Viliš P., 

Osadní výbor Cyrilov: ing. M. Necidová 

Ověřovatelé zápisu: P. Láznička., Mgr. Chalupa 

Jednání: 

1. Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány v 

elektronické podobě. Jednání zahájil starosta obce v 19.00 hod. Počet přítomných zastupitelů 

obce je ve chvíli zahájení 10. Tedy jednání je usnášeníschopné.  

Usnesení č. 1/35 ZO: ZO bere na vědomí zahájení zasedání. 

2. Ověřovatelé zápisu  

Usnesení č. 2/35 ZO: ZO schvaluje ověřovatele zápisu: P. Láznička., Mgr. Chalupa 

 Hlasování: 10-0-0 

3. Program jednání 

1.      Zahájení zasedání 

2.      Schválení ověřovatelů zápisu 

3.      Schválení programu jednání 

4.      Udržitelný rozvoj - přednáška 

5.      Kontrola usnesení z minulého zastupitelstva 

6.      Kontrola jednání RO 

7.      Rozpočtové opatření č. 1/2017 

8.      Schválení kalkulace stočného 

9.      Schválení smlouvy o věcném břemeni 

10.  Různé 

11.  Závěr 
Schválení programu jednání.  

Usnesení č. 3/35 ZO: ZO schvaluje program dnešního jednání. 

Hlasování 10-0-0 

4. Udržitelný rozvoj. Naše obec je od roku 2009 zapojena do MA 21, proto je třeba, aby všichni 

členové ZO měli povědomí o tom co to je Udržitelný rozvoj a další s tím související oblasti. Marta 

Vencovská, expert Kraje Vysočina, si pro nás připravila přednášku velmi poutavou.  

Usnesení č. 4/35 ZO: ZO bere na vědomí informace o udržitelném rozvoji. 

5.  Kontrola usnesení z 2. minulých jednání ZO. Rozprava proběhla k bodu bezpečnější zastávka 

autobusu pro děti z Vídně. Proběhlo několik jednání. Souběžně jsou teď vyřizována obě řešení: 

Zajíždění busu na zastávku u prodejny COOP i zřízení zastávky na návsi v Horních Borech mimo 

hlavní silnici. 

Žádost o dotaci na opravu hasičské zbrojnice na Cyrilově je podána. 

Usnesení č. 5/35 ZO: ZO bere na vědomí usnesení ZO 

6. Kontrola jednání RO 

Usnesení č. 6/35 ZO: ZO bere na vědomí  jednání RO 

7. Rozpočtové opatření č. 1/2017 

Usnesení č. 7/35 ZO: ZO schvaluje rozpočtové opatření ve výši 1500,- Kč. Příloha 

 Hlasování 10-0-0 

8. Schválení kalkulace stočného. Ing. Kocůr vypracoval kalkulaci stočného na příští léta, tak 

aby si obec vytvářela dostatečné finanční rezervy na obnovu kanalizační sítě. Aby 

splňovala tuto povinnost. 
Usnesení č. 8/35 ZO: ZO schválilo kalkulaci stočného na rok 2017. 

 Hlasování 10-0-0 
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9. Schválení smluv o věcném břemeni. Jedná se o smlouvy s P. Lázničkou a J. Lázničkou, na 

elektrické přípojky ke stavebním pozemkům. Příloha 

Usnesení č. 9 /35 ZO: ZO schvaluje uzavření smlouvy o věcném břemeni- P. Láznička 

 Hlasování 10-0-0 

Usnesení č. 9a /35 ZO: ZO schvaluje uzavření smlouvy o věcném břemeni- J. Láznička 

 Hlasování 10-0-0 

10. Různé: - B. Křížová - Odpady. V minulých dnech navštívila obec krajská zástupkyně firmy EKO-

KOM s novými informacemi ohledně nakládání s odpady v naší obci. Dále také proběhl audit 

firmy EKO-KOM. Výsledky třídění odpadu v naší obci se výrazně zlepšily. A hlavně, snížilo se i 

množství odpadu v popelnicích. V průměru 34 kg na jednoho občana. Proto ZO navrhuje změnit 

režim svozu odpadu na 1x za 14 dnů celoročně. Tato frekvence svozů by znamenala úsporu 

nákladů asi 90 tis. Kč 

Usnesení č. 10 /35 ZO: ZO schvaluje režim svozu TKO 1x za 14 dnů celoročně. Se zahájením 

1.4.2017. 

 Hlasování 10-0-0 

- Fond stavebních pozemků. Momentálně, kdy probíhá odkup pozemků na Sádkách, se ukázalo, že 

ve Fondu stavebních pozemků chybí část finančních prostředků. Je třeba upravit pravidla tvorby 

tohoto fondu (možnost převádět do něho i prostředky z rozpočtu obce), nebo fond zrušit a převézt 

celý do rozpočtu obce. 

Usnesení č. 10a /35 ZO: ZO schvaluje změnu tvorby Fondu stavebních pozemků tak aby bylo 

možné do něho převádět i finanční prostředky z rozpočtu obce a tento fond nadále zachovat. 

 Hlasování 10-0-0 

- P. Láznička - Zabezpečení vrtů, zdrojů pitné vody Možnost elektronického zabezpečení. 

Možnost odebírání vzorků z jednotlivých vrtů. 

- Retardéry na Brodku. Bílé čáry se ukazují jako špatné řešení. Je třeba najít jiné řešení.  

- J. Kujalová - Kácení stromů u MŠ. Bylo by třeba zahájit vyřízení povolení ke kácení stromů 

mimo les. 

11. Závěr ve 21. hod. 

 

.    

Zapsala: Blanka Křížová  (zápis dokončen a ověřen 27.2.2017) 

 

Ověřovatelé zápisu:   

   P. Láznička., ______________________ 

 

   Mgr. Chalupa _____________________ 

 

Starosta obce - Josef Březka ______________________________ 

 

Místostarostka obce - Blanka Křížová_______________________ 
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Obec Bory         Okres Žďár nad Sázavou 

Usnesení z 35. jednání ZO Bory 24.2.2017 

Zastupitelstvo obce: 

 

I.   Bere na vědomí: 

 

Usnesení č. 1/35 ZO: ZO bere na vědomí zahájení zasedání. 

Usnesení č. 4/35 ZO: ZO bere na vědomí informace o udržitelném rozvoji. 

Usnesení č. 5/35 ZO: ZO bere na vědomí usnesení ZO 

Usnesení č. 6/35 ZO: ZO bere na vědomí jednání RO 

 

 

 

 

 

 

II. Schvaluje: 

 

Usnesení č. 2/35 ZO: ZO schvaluje ověřovatele zápisu: P. Láznička., Mgr. Chalupa 

Usnesení č. 3/35 ZO: ZO schvaluje program dnešního jednání. 

Usnesení č. 7/35 ZO: ZO schvaluje rozpočtové opatření ve výši 1500,- Kč.  

Usnesení č. 8/35 ZO: ZO schválilo kalkulaci stočného na rok 2017. 

Usnesení č. 9 /35 ZO: ZO schvaluje uzavření smlouvy o věcném břemeni- P. Láznička 

Usnesení č. 9a /35 ZO: ZO schvaluje uzavření smlouvy o věcném břemeni- J. Láznička 

Usnesení č. 10 /35 ZO: ZO schvaluje režim svozu TKO 1x za 14 dnů celoročně. Se zahájením 

1.4.2017. 

Usnesení č. 10a /35 ZO: ZO schvaluje změnu tvorby Fondu stavebních pozemků tak aby bylo 

možné do něho převádět i finanční prostředky z rozpočtu obce a tento fond nadále zachovat. 

 

 

Zastupitelstvo je 15 ti členné, přítomno bylo 10 členů. 

 

 

 

 

Starosta obce - Josef Březka __________________________________ 

 

Místostarostka obce – Blanka Křížová___________________________ 

 


